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ssim, á la seva Granja, pera que tots els consocis que volguessin venir, po-

guessin estudiar no sois com se combaten dites malalties, sino tot lo per-

tanyent á selecció de races, incubació, regim alimentici y ademes tot lo re-

ferent a cria de cunills y coloras, allí fet en gran escala molt practicat també 

en el Valles, encara que aquí d'una manera molt imperfecta. 

El senyor Caste'.ló, va continuar dihent el senyor Maspons, no solsament 

va dirnos que 'ns robería ab'el major agrado, sino que ademes esposa un-

plan que ab molt gust, digué el qui parlava, volem donar á coneixe. 

A primer d' Abril s' obrirá á la Granja un curs d' avicultura, curs que du

rara tres mesos y al que mitj-antsant les condicions que exposá el senyor 

Maspons, s'hi pot ingressar, mentres se soliciti un lloch, abans de ser ócu-

pades les poques places vacants. 

El senyor Baró, de La Garriga, abundant en les idees del senyor Maspons,, 

va exposar que sería molt del cas que algún fill de pagés de ¡a Comarca, 

procures obtenir una de dites places encara que fos ab subvencions de la Cá

mara; el senyor Mas de Palaudaries y el senyor Cerda de Plegamans, se 

mostraren també molt conformes ab lo exposat, quedantse en que si hi ha-

vía algún solicitant, la Junta faría les gestions necessaries pera facilitar per 

tots els medis I'ingrés á n'aquella Granja. 
En quant á la visita á la Granja s'acordá feria un cop sigui obert el curs. 

D. Frederich Ros, va iniciar una altra molt important qüestió. Parla en 

efecte de ¡a degeneració de la rassa porquina y de la gran conveniencia de 

procurar el seu millorament. Esplicá algunes entrevistes que ell y el senyor 

Fatjó havien tingut ab pagesos de la Plana de Vich, pera procurarse exem-

plars de ia tassa creonesa y que per tal motiu fora tal vegada convenient 

realisar un viatge á Fransa pera íer directament les adquisicións. 

Entre 'Is senyors Fatjó, Mas y Ros, va parlarse llargament de les condi

cions ab que deurien ferse les compres y les circunstancias que havien de 

teñir els porchs llevorenchs que s'importessin, acordantse no deixar de petje 

aquesta qüestió y facultar á la Junta Directiva pera nomenar una ponencia 

que porti endevant tots els trevalls que s'hagin de fer. 

Després se va fer l'escrutini, resultant que pera 'Is carrechs vacants, ha-

vien siguí elegits per unanimitat els seguents: D. Esteva Riu, de Sant Esteve 

de Palautordeta, D. Félix Fages, de Barcelona, D. Antoni Mayol, de Palou 
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